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Verslag van de Kringraad van de Kring KBO-gemeente Breda gehouden op dinsdag 22 februari 2022 

in ontmoetingscentrum ”De Zilverberk” te Prinsenbeek. 

 

Aanwezig waren 18 leden van de afdelingen inclusief bestuur. 

Vertegenwoordiging was er van de afdelingen: Breda Oost, Breda Zuid, Breda West, Breda Haagse 

Beemden, Teteringen, Bavel, Liesbos en Prinsenbeek.  

Afwezig zonder kennisgeving was de afdeling Ulvenhout. 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom op deze eerste vergadering in 2022 en meld dat de 

waarnemend secretaris afwezig is omdat hij positief getest is op Corona. 

Omdat in het afgelopen jaar ons enkele leden zijn ontvallen vraagt hij om één minuut stilte. 

Daar er enige nieuwe gezichten onder de aanwezigen waren volgt een voorstelronde. 

Naast de afwezig waarnemend secretaris mist het bestuur ook het bestuurslid Hans Mannaert die 

onlangs al zijn functies binnen de KBO heeft neergelegd. Hij was ook penningmeester van Breda 

Haagse Beemden. 
 

De concept agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Data KBO-vergaderingen 2022  

Aan het secretariaat van alle afdelingen zijn naast de agenda van deze vergadering, de notulen van de 

laatste Kringraad op 14-09-2021 en een memo over ”Vitaal Breda” ook de vergaderdata van de KBO 

in 2022 gezonden. 

De aangegeven vergaderdata bestaan uit: vergaderingen van het Kringbestuur, de Kringraad 

(vergadering met vertegenwoordiging van alle afdelingen in de Kring Breda), het Regionaal Beraad 

(met vertegenwoordiging uit de Kringbesturen van de regio West Brabant en de algemene 

vergadering van de KBO. 

 

3. Verslag Kringraad 14 september 2021 

Het verslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd. Gevraagd wordt de namen van alle aanwezigen 

in het verslag op te nemen. 
 

4. Jaarverslagen 
De waarnemend secretaris zou vóór de vergadering de jaarverslagen van 2019, 2020 en 

2021, die door de vergadering nog niet zijn goedgekeurd, ter inzage leggen. 

De aanwezigen konden deze dan doornemen en in de vergadering goedkeuren. 

Daar de secretaris, op het laatste moment voor de vergadering, zich afmeldde vanwege een positieve 

Coronatest waren de verslagen niet aanwezig. Er werd besloten de verslagen naar het secretariaat van 

iedere afdeling te sturen en ze op de volgende Kringraad te behandelen. 
 

5. Financieel verslag + 6  Kascommissie 

De penningmeester gaf mondeling verslag van de baten en lasten over 2021 en vroeg twee 

aanwezigen zich kandidaat te stellen als Kascommissie. 

Hiertoe gaven zich op Hr. Jan Maas van Breda Zuid en Hr. Boris Mulders van de afdeling Bavel. Zij 

hebben de bescheiden over 2021 gecontroleerd. 

Ook voor 2022 stelden de heren Mulders en Maas zich beschikbaar als kascommissie. 
 

7 Bestuurssamenstelling 
Door het overlijden van de secretaris Jan van Berkom en het aftreden van Ben Martens wegens 

fysieke problemen bestond het Kringbestuur nog uit slechts twee personen. 

Hiernaast was de regiobestuurder als plaatsvervangend voorzitter actief.  

Na diverse oproepen hebben zich enkele leden van afdelingen zich voor een bestuursfunctie 

aangemeld en werd vanaf 14 september 2021 gewerkt met een voorlopig bestuur. 
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Voorgesteld wordt dit bestuur definitief te benoemen. 
 

Voorzitter:  Peter van Lier 

Secretaris :  Wim Hendrikx  (waarnemend – vacature) 

Penningmeester: Rienus Huijbregts 

Bestuurslid:  Louis Smits 

Projecten:  Piet Delhaas en Cor Hammen 

 

(Hans Mannaert heeft zich i.v.m. een ernstig geconstateerde ziekte teruggetrokken als bestuurslid) 
 

 

8 Ledenwerving 

Naast het Kringbestuur hebben Piet Delhaas en Cor Hammen zich beschikbaar gesteld tot het 

aansturen van projecten. Omdat bij de meeste afdelingen het ledental de laatste jaren is teruggelopen 

heeft Piet Delhaas het project ”Vitaal Breda” gestart met als doel: minstens behoud van het huidige 

ledenaantal en groei van het aantal jongere senioren. Nadat hij dit project binnen het Kringbestuur en 

met de voorzitter van de afdeling Breda Haagse Beemden heeft besproken wil hij het presenteren aan 

de Kringraad. Alle afdelingen hebben vóór de vergadering een memo ontvangen waarin hij de door 

hem opgezette organisatie, planning en techniek van financiering uitleg geeft. 

Tijdens de vergadering zet hij in zijn presentatie uiteen wat de opzet is. Bestaande leden werven  

nieuwe leden.  Zowel het bestaande als nieuwe lid ontvangen een VVV-geschenkbon ter waarde van 

€ 5,--. In het ledenblad ”Ons” wordt een insteek-boekje van enkele pagina’s gestoken.  

De kosten voor het geraamde aantal van 3200 insteek-boekjes is voor rekening van KBO Brabant en 

indien zij slechts deels of niet akkoord gaan voor rekening van de Kring Breda. 

Hij vraagt de vergadering met de door hem gepresenteerde opzet akkoord te gaan.  

Verschillende opmerkingen en vragen aangaande het aantal pagina’s, de inhoudelijke tekst, de 

verspreiding en de baten voor de afdelingen worden gesteld. 

Zo vindt men acht pagina’s te veel. Inhoud moet aansprekend en kort en krachtig zijn. Wel moet 

duidelijk aangegeven worden wat het lidmaatschap te bieden heeft. 

Opgemerkt wordt dat een extra aantal losse boekjes ook nuttig kan zijn voor verspreiding op andere 

wijze. Gesproken wordt ook over de leesbereidheid en het lezen van de ”Ons” en het ”Onsje”. 

Breda West doet reeds aan ledenwerving door bij de ”Ons” een aparte brief te voegen. 

Als de activiteit wordt opgestart in april (streven) zal ook worden geprobeerd  in mei enige 

publiciteit te zoeken d.m.v. kranten en mogelijk ook op andere wijze. 

Ingebracht wordt dat de KBO meer gebruik moet maken van omroep Brabant, daar veel ouderen 

deze zender beluisteren. 

Nadat ook was ingegaan op de werking van het financieel deel van het project en werd verklaard wat 

de uiteindelijke winst voor een afdeling zou kunnen zijn werd aan de projectleider, Piet Delhaas, 

door de vergadering een akkoord voor voortzetting van het project gegeven. 

Gevraagd wordt aan de afdelingen een persoon op te geven die mee wil organiseren. Door een 

afvaardiging van elke afdeling, kan dan gezamenlijk het project worden voortgezet. 
 

 

9 Programma overzicht KBO Brabant 
In het kader van kennisoverdracht en educatie biedt KB Brabant in 2022 verschillende cursussen, 

themadagen en bijeenkomsten aan.  

Met verschillende thema’s  zijn bijeenkomsten kant-en-klaar af te nemen door KBO-afdelingen of -

Kringen. Medewerkers van KBO Brabant kunnen ook helpen bij het organiseren van deze 

bijeenkomsten. Daarnaast is het ook mogelijk ondersteuning van KBO Brabant in te roepen. 

Het programmaboekje is per e-mail aan alle secretariaten van afdelingen en kringen gezonden. 
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10 Werving Cliëntondersteuners en Vrijwillige Ouderenadviseur 

Voorheen werd de opleiding van Cliëntondersteuners, VOA’s en Belastingadviseurs betaald uit 

financiële middelen door de Provincie ter beschikking gesteld. Toen de Provincie stopte met deze 

steun namen verschillende gemeente de financiële steun over. Ondanks verschillende pogingen heeft 

de gemeente Breda deze bereidheid nooit getoond.  

Thans is de regeling zo dat leden van afdelingen een cursus van de KBO kunnen volgen. 

Indien zij een nota hiervan ontvangen en deze niet kunnen declareren bij de gemeente (ook als deze 

nota van de KBO komt) dienen zij deze in te dienen bij de Kring. De Kring stuurt de nota dan naar 

KBO Brabant die vervolgens een creditnota stuurt naar de afdeling. (Wat omslachtig, maar KBO 

Brabant weet niet welke gemeente de opleiding wel en wie niet vergoed). 

Afdeling Bavel heeft onlangs een rekening voor de opleiding van Cliëntondersteuner ontvangen. Zij 

dienen deze dus bij de Kring in te dienen. 

In zijn totaliteit zijn er binnen de Kring Breda thans slechts twee Cliëntondersteuners Breda vindt dat 

de Cliëntondersteuners die zij opleid ook onafhankelijk zijn. 

Over dit misverstand en subsidiering van opleidingen zal de voorzitter na de gemeenteraads- 

verkiezingen van maart een gesprek hebben met de betreffende wethouder. 

 

Wat verder ter tafel komt  

o Het Ziekentriduüm Breda is een evenement geheel verzorgd door vrijwilligers en opgezet 

door de organisatie. Gedurende drie dagen wordt door de aanwezigen genoten van 

kerkdiensten, zang en optredens. lunch is geheel verzorgd. Het is niet alleen voor ernstig 

zieken. Het team vrijwilligers zorgt met veel enthousiasme voor begeleiding, steun en 

comfort tijdens deze dagen. 

Daar het aantal deelnemers terugloopt heeft de organisatie alle afdelingen verzocht , 

informatie over het Ziekentriduüm onder hun leden te verspreiden. De afdelingen hebben de 

informatie per mail ontvangen. 

o Afdeling Bavel vraagt of er weer een archief van de Kring aanwezig is. Antw. Het archief is 

opgebouwd uit bestanden die aanwezig waren bij bestuursleden van de Kring.  

o Gevraagd wordt de website van de Kring bekend te maken. >  www.kbo-kringbreda.nl 

o Bij een vraag over het ”Win-Win” project legt Piet Delhaas uit dat communicatief en 

organisatorisch dit geen goede aanknopingspunten opleverde. Ook niet bij de tussenstand. 

Een brief is hierover vanuit de Kring aan KBO Brabant gezonden. 

o De Jaarverslagen van 2019, 2020 en 2021 worden aan de secretariaten van de afdelingen 

gestuurd. 

 

Rondvraag  
o Breda Oost merkt op dat het jaarlijkse contributiebedrag bij diverse afdelingen verschilt en 

vraagt of het niet praktisch is di gelijk te trekken.  

o Bavel vraagt of er enige samenwerking tussen afdelingen mogelijk is voor een bezoek aan 

b.v. ”de Floriade”. Antw. Afdelingen kunnen dit onderling regelen. In het verleden is dit 

reeds voorgekomen. Afdeling Breda Oost en Breda Zuid hebben reeds een 

samenwerkingsovereenkomst. 

o Afdeling Breda Haagse Beemden informeert naar de opleiding van Belastinginvullers. Door 

KBO Brabant worden de opleidingen nog gegeven. 

 

Afsluiting 
De voorzitter, Peter van Lier, sluit deze eerste door hem voorgezeten vergadering van de Kringraad 

en hoopt op het vertrouwen van de afdelingen. Komende tijd gaat hij de afdelingen bezoeken om 

nader kennis te maken. Hij bedankt alle aanwezige voor hun inbreng en aandacht en sluit de 

vergadering. 

http://www.kbo-kringbreda.nl/

